
Protokół nr 2
z posiedzenia Komisji Budżetowo - Finansowej które odbyło się w dniu 13 grudnia 2018 r.

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1500 do godz. 1630 
Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1 .Rosa Sławomir- przewodniczący
2. Gryglas Agnieszka- członek
3. Grześkiewicz Edyta- członek
4. Rasiński Tomasz- członek
5. Banasiak Marek- członek
W posiedzeniu komisji uczestniczyli: P. Wójt- Radosław Korzeniewski, p. Dorota Wróbel - 
Z-ca Wójta, p. Agnieszka Adam -  Skarbnik, p. Andrzej Marcinkiewicz- Radny Gminy 
Dąbrówka.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Rosa Sławomir, powitał zebranych 
i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Zmiana uchwały pożyczkowej;
3. Przedstawienie zmiany do budżetu na 2018 rok;
4. Przedstawienie zmian do WPF na lata 2018-2026;
5. Sprawy różne;
6. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Zaopiniowane zostały uchwały:

1) W sprawie: zmiany uchwały Nr XXXVIII/338/2018 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 10 
września 2018 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na 
wyprzedzające finansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na 
realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 430114W w miejscowościach 
Dąbrówka i Lasków ”
Projekt uchwały przedstawiła p. Agnieszka Adam.
Komisja jednogłośnie opowiedziała się za podjęciem ww. uchwały.

2) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2018 rok. 
Projekt uchwały został omówiony przez p. Agnieszkę Adam.
Komisja opowiedziała się jednogłośnie za podjęciem ww. uchwały.

3) W sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dąbrówka na lata 2018- 2026.
Projekt uchwały został omówiony przez p. Agnieszkę Adam.
W załączniku Nr 1 Tabelaryczna prezentacja Wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Dąbrówka na lata 2018-2026 dla roku 2018 przyjmuje się wielkości wynikające ze 
zmiany uchwały budżetowej.
Komisja opowiedziała jednogłośnie się za podjęciem ww. uchwały.



W sprawach różnych p. Przewodniczący Komisji odczytał podanie od Radnego p. Kamila 
Bieleckiego w sprawie obniżenia diet radnych. Podanie zostanie przesłane każdemu radnemu 
Gminy Dąbrówka do zapoznania w celu uzyskania opinii całej Rady Gminy Dąbrówka.
W dalszej części P. Sławomir Rosa poruszył temat artykułu który ukazał się w gazecie 
Kurier W w sprawie uchwalenia wynagrodzenia Wójta oraz szantażu który opisał na Sesji 
p. Radosław Korzeniewski. Zadał pytanie do p. Wójta czemu Urząd Gminy płaci za ukazanie 
się takiego artykułu. Następnie zapytał kolejno każdego członka komisji o potwierdzenie czy 
taki szantaż nastąpił:

p. Agnieszka Gryglas- nic takiego nie miało miejsca; 

p. Agnieszka Adam- nic takiego nie miało miejsca; 

p. Marek Banasiak- nic takiego nie miało miejsca; 

p. Edyta Grześkiewicz- nic takiego nie miało miejsca; 

p. Tomasz Rasiński- potwierdził; 

p. Dorota Wróbel- potwierdziła.

Na tym protokół zakończono.

1. Rosa Sławomir...
2. Gryglas Agnieszka......
3. Grześkiewicz Edytą
4. Rasiński Tomasz.. J E t o A   ** *
5. Banasiak Marek__
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